



Textile & Leather Products Recall Notifications-2020 report 11

EU, USA, Canada and Australia have established rapid alert systems to facilitate the rapid exchange of information and measures taken to prevent or restrict the marketing or use of products posing a serious risk to the health and safety of consumers. Notification in 2020 report 11 on Textile & Leather products is presented in the following table. There were total 43 notifications in December with 21 **notifications from China**. Notifications of products mainly involve Child's bikini, Boys' shorts, Children's tracksuit, Children's dress, Children's swim short, Children's swimsuit, Waterproof jacket, Children's sweater, Children's hooded padded jacket, Children's hooded sweatshirt, Children's leggings, etc. with **Injuries and strangulations**, Swimsuits, Infant rompers with **Choking hazard**, Cottage tents with **Flammability hazard**, Leather jacket, Leather gloves, Adult novelty product, excessive **Cr (VI)**, Children's shoes with LED light, PVC Backpack excessive **SCCPs**.

Risk	Regulation / Standard	Notification count	Products
Injuries and strangulations risk	EN 14682, CCPSA	34	Child's bikini, Boys' shorts, Children's tracksuit, Children's dress, Children's swim short, Children's swimsuit, Waterproof jacket, Children's sweater, Children's hooded padded jacket, Children's hooded sweatshirt, Children's leggings, etc.
Choking hazard	CPSC	2	Swimsuits, Infant rompers
Cr (VI)&SCCPs	REACH, POPs	6	Leather jacket, PVC Backpack, Children's shoes with LED light, Leather gloves, Adult novelty product
Flammability hazard	CPSC	1	Cottage tents

Some typical cases are as follow:



Product :	Children's hooded padded jacket
Country of origin:	China
Alert submitted by:	Belgium
Risk type:	There are cords with free ends in the neck area that can become trapped during various activities of a child, leading to strangulation.
Measures ordered:	Recall of the product from end users.



Product :	Swimsuits
Country of origin:	China
Alert submitted by:	America
Risk type:	The snaps can break or detach from the suits, posing choking and laceration hazards to children.
Measures ordered:	Consumers should immediately cease using these products and return the products for a full refund.



Textile & Leather Products Recall Notifications-2020 report 11



Product :	Leather jacket
Country of origin:	Vietnam
Alert submitted by:	Germany
Risk type:	The product contains chromium VI (measured value: 18.11 mg/kg) that may come into contact with the skin. Chromium (VI) is sensitising and can trigger allergic reactions.
Measures ordered:	Recall of the product from end users, Withdrawal of the product from the market.



Product :	Children's shoes with LED light
Country of origin:	Unknown
Alert submitted by:	Norway
Risk type:	The product contains short-chain chlorinated paraffins (SCCPs) (measured up to 0.53% by weight). SCCPs remain in the environment and are toxic to aquatic life in low concentrations. They bioaccumulate in humans and animals and thus pose a risk to human health and the environment.
Measures ordered:	Withdrawal of the product from the market.



Product :	Cottage tents
Country of origin:	China
Alert submitted by:	America
Risk type:	The tents are incorrectly labeled as being fire retardant (FR), posing a fire hazard.
Measures ordered:	Consumers should immediately stop using the tents below near any flame or other source of ignition. The firm will send the purchasers a new free label stating that the tent is not fire retardant (FR).

Referenced Websites:

- <https://www.cpsc.gov/Recalls/?Page=1>
- http://www.healthycanadians.gc.ca/recall-alert-rappel-avis/search-recherche/simple?s=&plain_text=&f_mc=4&js_en=&page=5&f_mc=4&f_sc=34
- http://ec.europa.eu/consumers/consumers_safety/safety_products/rapex/alerts/
- <https://www.productsafety.gov.au/recalls>

Remark: All pictures above are selected from the referenced websites.

Consumer Testing Technology Co., Ltd.

<http://www.cttlab.com>

Guangdong
(Dongguan / Shenzhen / Huizhou / Guangzhou/ Zhongshan)
Tel:+86(0)769 8898 9888-884
E-mail:enquiry@cttlab.com

Zhejiang
(Yiwu / Ningbo)
Tel:+86(0)579 8998 6543-800
E-mail:zj@cttlab.com

Fujian
(Quanzhou/Xiamen)
Tel: +86(0)595 68099099-652
E-mail:fj@cttlab.com

Shanghai
Tel: +86 138 2365 3476
E-mail:sh@cttlab.com

HongKong
Tel: +852 3462 2595
E-mail:hk@cttlab.com

Vietnam
Tel: +84-024 392 88688
E-mail:vn@cttlab.com

USA
Tel: +1 562 470 7217
E-mail:usa@cttlab.com

Austria
Tel: +43 699 1000 3888
E-mail:eu@cttlab.com



纺织和皮革类产品召回通报预警—2020年第11期

为了保障消费者的合法权益，欧盟、美国、加拿大和澳大利亚等国家建立了专门的预警通报机制，对不合格纺织和皮革类产品进行通报。CTT纺织和皮革类召回通报预警2020年第11期汇总了12月份有关的纺织和皮革类产品的通报信息。在该期间，欧盟、美国、加拿大和澳大利亚通报案例共43例，其中21例与中国有关的案例。涉及的纺织和皮革产品是具有**伤害与绞勒风险**的儿童比基尼、男孩短裤、儿童运动服、儿童连衣裙、儿童游泳短裤、儿童游泳衣、防水夹克、儿童毛衣、儿童连帽棉夹克、儿童连帽运动衫、儿童紧身裤等，具有**窒息危险**的泳衣、婴幼儿连体服，具有**燃烧危险**的农舍帐篷，以及**六价铬**超标的皮夹克、皮手套和成人新奇用品，**短链氯化石蜡**超标的带LED灯的童鞋和PVC背包。

通报原因	违反法规/标准	通报数量	涉及产品
伤害与绞勒风险	EN 14682,CCPSA	34	儿童比基尼、男孩短裤、儿童运动服、儿童连衣裙、儿童游泳短裤、儿童游泳衣、防水夹克、儿童毛衣、儿童连帽棉夹克、儿童连帽运动衫、儿童紧身裤等
窒息危险	CPSC	2	泳衣、婴幼儿连体服
六价铬 & 短链氯化石蜡	REACH,POPs	6	皮夹克、PVC背包、带LED灯的童鞋、皮手套、成人新奇用品
燃烧危险	CPSC	1	农舍帐篷

部分典型案例如下：



产品：	儿童连帽棉夹克
原产国：	中国
通告国：	比利时
风险描述：	衣服在颈部位置存在带自由端的束带。在儿童的各种活动中，自由端可能会被卡住，导致儿童被勒伤。
采取措施：	从用户处召回该产品。



产品：	泳衣
原产国：	中国
通告国：	美国
风险描述：	衣服上的扣件脱落，可能被幼儿吞食，则有窒息的危险
采取措施：	消费者应立即停止使用该产品，并退还该产品以获取全额退款。

中鼎检测技术有限公司

400-6789-666 <http://www.cttlab.com>

广东 (东莞、深圳、惠州、广州、中山)
电话: +86(0)769 8898 9888-884
邮箱: enquiry@cttlab.com

浙江 (义乌、宁波)
电话: +86(0)579 8998 6543-800
邮箱: zj@cttlab.com

福建 (泉州、厦门)
电话: +86(0)595 68099099-652
邮箱: fj@cttlab.com

上海
电话: +86 13 8 23653476
邮箱: sh@cttlab.com

香港
电话: +852 3960 7181
邮箱: hk@cttlab.com

越南
电话: +84-024 392 88688
邮箱: vn@cttlab.com

美国
电话: +1-562 470 7217
邮箱: usa@cttlab.com

奥地利
电话: +43 699 1000 3888
邮箱: eu@cttlab.com



纺织和皮革类产品召回通报预警—2020年第11期



产品:	皮夹克
原产国:	越南
通告国:	德国
风险描述:	产品中的皮革含有六价铬(测量值: 高达18.11 mg/kg)。六价铬具有致敏性, 可能引发过敏反应。
采取措施:	从用户处召回该产品并将产品撤出市场。



产品:	带LED灯的童鞋
原产国:	未知
通告国:	挪威
风险描述:	该产品含有短链氯化石蜡(SCCPs)(以质量计测量值: 高达0.53%)。低浓度的短链氯化石蜡残留在环境中会导致水生生物中毒。短链氯化石蜡还会在人类和动物体内生物累积, 因此对人类健康和环境构成威胁。
采取措施:	产品退出市场。



产品:	农舍帐篷
原产国:	中国
通告国:	美国
风险描述:	帐篷被错误地标注为阻燃材料(FR), 使用过程中可能引起火灾。
采取措施:	消费者应立即停止在任何火源附近使用该帐篷。公司将向购买者发送一个新的免费标签, 说明帐篷不是阻燃材料(FR)。

参考网站:

- <https://www.cpsc.gov/Recalls/?Page=1>
- http://www.healthycanadians.gc.ca/recall-alert-rappel-avis/search-recherche/simple?s=&plain_text=&f_mc=4&js_en=&page=5&f_mc=4&f_sc=34
- http://ec.europa.eu/consumers/consumers_safety/safety_products/rapex/alerts/
- <https://www.productsafety.gov.au/recalls>

备注: 以上图片均来自以上参考网站。

中鼎检测技术有限公司

400-6789-666 <http://www.cttlab.com>

广东 (东莞、深圳、惠州、广州、中山)
电话: +86(0)769 8898 9888-884
邮箱: enquiry@cttlab.com

浙江 (义乌、宁波)
电话: +86(0)579 8998 6543-800
邮箱: zj@cttlab.com

福建 (泉州、厦门)
电话: +86(0)595 68099099-652
邮箱: fj@cttlab.com

上海
电话: +86 13 8 23653476
邮箱: sh@cttlab.com

香港
电话: +852 3960 7181
邮箱: hk@cttlab.com

越南
电话: +84-024 392 88688
邮箱: vn@cttlab.com

美国
电话: +1-562 470 7217
邮箱: usa@cttlab.com

奥地利
电话: +43 699 1000 3888
邮箱: eu@cttlab.com